
                                                                                 ПО-59/ 27.06.24г. 

 

 

ПИТАНЕ 

 

от ЗДРАВКО КЪНЧЕВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 27.06.2024 г. 

  

 

 Уважаема госпожо Йозова, уважаеми колеги, уважаеми господин Кунев, 
 Аз имам два въпроса. 
 Първият: Ще Ви върна на парка на Колелото. Знаете, имаме там поставена 
чешмичка. Хубаво е в жегата да работи. Та въпросът ми е кога ще започне да работи 
въпросната чешмичка? 
 Вторият ми въпрос: 
 Ако може да пуснете монитора. Това, което виждате е коритото на р. 
Паничарка снимано от моста точно зад читалището на Недевци. Това са снимки от 20-
ти. Може сега да не изглежда така, но тогава имах  среща с жители от кв. Недевци. 
Въпросът ми е следният: 
 Кога може да бъде изчистено коритото на р. Паничарка. Знаем, че там е заустен 
преливника на язовира. Хората са доста притеснени. Знаете, преди месец имаше 
силни, обилни дъждове и наистина са притеснени от преливане. 
Другият ми въпрос е: В кв. Недевци също бидейки квартал на габровци може би им се 
полага да бъде почистван и косени зелените площи. Възможно ли е и там да се коси? 
 Благодаря Ви. Това са ми въпросите. 
 



 

 

                                                                                                                ПО– 59/ 25.07.24г. 

 

 

ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО 

 

ОТГОВОР 

НА ПИТАНЕ от ЗДРАВКО КЪНЧЕВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 27.06.2024 г. 

 

ВЪПРОСИ: 

 Уважаема госпожо Йозова, уважаеми колеги, уважаеми господин Кунев, 
 Аз имам два въпроса. 
 Първият: Ще Ви върна на парка на Колелото. Знаете, имаме там поставена 
чешмичка. Хубаво е в жегата да работи. Та въпросът ми е кога ще започне да работи 
въпросната чешмичка? 
 Вторият ми въпрос: 
 Ако може да пуснете монитора. Това, което виждате е коритото на р. Паничарка 
снимано от моста точно зад читалището на Недевци. Това са снимки от 20-ти. Може сега 
да не изглежда така, но тогава имах  среща с жители от кв. Недевци. Въпросът ми е 
следният: 
 Кога може да бъде изчистено коритото на р. Паничарка. Знаем, че там е заустен 
преливника на язовира. Хората са доста притеснени. Знаете, преди месец имаше силни, 
обилни дъждове и наистина са притеснени от преливане. 
Другият ми въпрос е: В кв. Недевци също бидейки квартал на габровци може би им се 
полага да бъде почистван и косени зелените площи. Възможно ли е и там да се коси? 
 Благодаря Ви. Това са ми въпросите. 
 
 
 
УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН КЪНЧЕВ, 

 
В отговор на поставените от Вас въпроси, Ви информирам следното: 
 
По въпрос 1  

В парк „Кольо Василев - Обов“, известен като парк „Колелото“, през 2023г. беше 
монтирана чешма тип „фонтанка“. Още тогава чешмата заработи и беше използвана от 
габровци. През зимния период водоподаването към чешмата беше преустановено с цел 
предпазване от замръзване. След устойчивото повишаване на температурите през 
пролетта на 2024г. водоподаването беше възстановено, но последваха вандалски 
посегателства върху чешмата, което наложи спиране на водоподаването. След 
отстраняване на щетите, водоподаването беше възстановено на 2 юли 2024г. и към 
момента чешмата работи. 

 
По въпрос 2 

 



 

 

Уведомявам Ви, че комисия от Община Габрово, назначена с Заповед №320 от 
01.03.2024 г. на Кмета на Община Габрово, е извършила визуален оглед на състоянието на 
речното корито на река Паничарка, в квартал „Недевци“, вследствие на който са 
определени потенциално опасните участъци. 

Комисията излиза със следното становище: „На основание чл. 138, ал. 4, т. 5 от 
Закона за водите, с цел предотвратяване или намаляване на вредното въздействие на 
водите, е необходимо в описаните участъци да бъде премахната дървесната и храстова 
растителност в обхват, осигуряващ проводимост в речното корито.“. 

Планирано е определените потенциално опасни участъци да бъдат включени за 
оценка от междуведомствена комисия, за почистване. 

 
 
 

 
С уважение,    / П / 

 

ТАНЯ ХРИСТОВА 

Кмет на Община Габрово 

 
 
 


